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Protokół nr 35/17 
z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
        w dniach 9 października 2017 r. 

 
Ad 1-2. 
Otwarcia posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 14.30), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Dorota Mrówka.  

 
Komisja obradowała w Domu Dziennego Pobytu nr 3 przy ul. Grabskiego 6 w Kędzierzynie-
Koźlu. 
 
Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 5 członków komisji 
(obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Wojciech Jagiełło - II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-
 gospodarczych;  
2. Danuta Ceglarek - dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie 
 Koźlu; 
3. Agata Morkis - zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
 w Kędzierzynie Koźlu; 
4. Maja Mrożek-Dobber - zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
 Socjalnych i Zdrowia; 
5. Justyna Mach - kierownik Domu Dziennego Pobytu nr 3 przy ul. Grabskiego 6, 
6. radna Halina Miczuk, 
7. radny Adam Oczoś. 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad: 
Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka odczytała proponowany porządek obrad: 
 

1) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2) Przyjęcie porządku obrad. 
3) Wizyta w Domu Dziennego Pobytu nr 3 przy ul. Grabskiego 6  

w Kędzierzynie-Koźlu, analiza potrzeb.  
4) Sprawy bieżące. 
5) Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka zaproponowała uzupełnienie porządku obrad  o 
punkt przyjęcie protokołu nr 34 z dnia 18 września 2017 r. który zaproponowała omawiać 
jako punkt 3. 
Komisja (5 głosami ,,za") przyjęła do realizacji uzupełniony porządek obrad.  
 
Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 

1)  Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2) Przyjęcie porządku obrad. 
3) Przyjęcie protokołu nr 34 z dnia 18 września 2017 r.  
4) Wizyta w Domu Dziennego Pobytu nr 3 przy ul. Grabskiego w Kędzierzynie-Koźlu, 
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 analiza potrzeb.  
5) Sprawy bieżące. 
6) Zakończenie obrad. 

 
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 34 z dnia 18 września 2017 r.  
 
Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka 
poinformowała, że protokół został wysłany na pocztę elektroniczną. Zapytała, czy ktoś wnosi 
uwagi do ww. protokołu. Wobec braku uwag, poddała pod głosowanie ww. protokół.  
 
Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle zapoznała się 
i przyjęła protokół nr  34 z dnia 18 września 2017 r. (przez aklamację).  
 
Ad 4. 
Analiza wizyty w Domu Dziennego Pobytu nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Posiedzenie komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbyło się w Domu Dziennego Pobytu nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Grabowskiego 6. 
Kierownik Justyna Mach poinformowała ustnie w temacie ,,Powstanie i funkcjonowanie 
Domu Dziennego Pobytu nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu”, poinformowała o potrzebach oraz 
oprowadziła członków komisji po budynku. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej pani Danuta Ceglarek pochwaliła wieloletnią pracę kierownik Justyny Mach. 
Kierownik Justyna Mach poinformowała, że zwiększenie ilości podopiecznych w Domu 
Dziennego Pobytu nr 3 zależy od zwiększenia ilości opiekunów i terapeutów. Pod opieką 
domu są osoby z zespołem otępiennym, dla których  wymagane są zajęcia indywidualne, oraz 
podopieczni samodzielni razem ok. 30 osób. W domu Dziennego Pobytu nr 3 gotowanych jest 
125 posiłków dziennie, w domu spożywane jest 30 posiłków a 95 posiłków opiekunowie 
socjalni dostarczają do domów podopiecznych MOPS. Ze względu na dużą ilość gotowanych 
posiłków, szybko zużywa się sprzęt kuchenny. podopieczni płacą opłatę za obiad ok 100 zł 
miesięcznie, natomiast udział w zajęciach jest bezpłatny.  
 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych; 
poinformował, że obecnie 23 % mieszkańców Kędzierzyna-Koźla to osoby starzejące się, 
władze zastanawiają się czy nie rozbudować systemu opieki dla osób starszych.  
 
Danuta Ceglarek, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 
poinformowała, że rodziny (opiekunowie) szukają pomocy dla osób starszych i chorych, jest 
coraz większe zainteresowanie opieką . Ponieważ choroby szczególnie psychiczne postępują 
bardzo szybko. Rodzinom osób chorych psychicznie również jest potrzebna grupa wsparcia, 
gdyż na chorobę otepienną nie ma lekarstwa, chorzy są agresywni a choroba rozwija się 
bardzo nagle i szybko. .  
 
Agata Morkis, zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Kędzierzynie Koźlu; wyjaśniła że ośrodek funkcjonuje w ramach środków zewnętrznych, 
na podstawie projektu na 6 lat opieką będzie objętych 5 osób z zespołem otępiennym. Nie 
zawsze można spełnić wymagania rodzin, ponieważ w ww. domu brakuje pryszniców, nie ma 
pielęgniarki, również decyzja jest wydawana na okres 2 m-cy.  
Kierownik Justyna Mach dodała, że dla osób starszych prowadzona jest również opieka w 
domu, gdzie opiekun dochodzi, aby pomóc w pielęgnacji, donosi posiłki, zakupuje lekarstwa.  
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W dyskusji w tym temacie wzięły udział radne Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia 
Artuna, Ewa Odulińska, Beata Łobodzińska, Halina Mińczuk.  
 
Dorota Mrówka poinformowała, że miała styczność z przeciębiorcami z Niemiec, którzy 
zamierzali w Polsce otworzyć ośrodek dla osób starszych, za który ponoszona byłaby pełna 
odpłatność. . 
 
Agata Morkis, zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie- 
Koźlu dodała, że rodziny unikają płatności za rodziców, nie współfinansują kosztów opieki 
ich najbliższych w placówkach opiekuńczych, nawet jeżeli chodzi o niewielkie kwoty.  
 
Ad 5. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
 
Grażyna Radka zapytała w których domach DDP i DPS potrzebny jest remont.  
 
Danuta Ceglarek, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 
poinformowała, że Dom Dziennego Pobytu nr 2 przy ul. Piramowicza potrzebuje pilnego 
remontu.   
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 18 września 2017 r. o godz. 16.00 lecz jeżeli 
zajdzie potrzeba może odbyć się kolejne posiedzenie w dowolnym terminie.   
 
Ad 6.  
Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, przewodnicząca komisji  
Dorota Mrówka podziękowała za aktywne uczestnictwo i o godz. 17.00 zamknęła posiedzenie 
komisji.    
Protokołowała Anna Dworaczek 

 
        PRZEWODNICZĄCA KOMISJI
         Dorota Mrówka 


